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Ärende 2: 
I Alingsås har vi sett synnerligen god effekt av de övervakningskameror som har
satts upp på utsidan av några utvalda skolor under det senaste året.
Skadegörelserna, som tidigare var ett återkommande problem, har reducerats till
att i princip inte förekomma alls. Dock fortsätter, eller till och med ökar,
skadegörelser och andra brott innanför skolans väggar. Att rätt stöd ges till familjer
vars barn och unga är på väg in i kriminalitet är viktigt, men minst lika viktigt är att
trygga skolmiljön för alla de som studerar och arbetar där.
I ljuset av den fruktansvärda skolattacken i Örebro har frågan om kameror i skolan
än en gång behövt aktualiseras på bred front. I Alingsås skolor sker våld, hot om
våld och andra brott varje dag. Kristdemokraterna ser det som en nödvändighet att
skyndsamt arbeta för att övervakningskameror sätts upp på kommunens
gymnasie- och högstadieskolor. Därför vill vi ge kommunledningskontoret i
uppdrag att:

• Skyndsamt utreda förutsättningarna för kameraövervakning för att
förebygga och beivra brott samt öka den faktiska och upplevda tryggheten
införs på kommunens gymnasie- och högstadieskolor.

Mvh, 
Lady France Mulumba 
Ledamot i KS (KD)
 
 
 


